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Saksnr.  Utval Møtedato 

027/21 Utval for næringutvikling og drift 03.02.2021 

 

 

Meldingar og orienteringar i ND 03.02.2021 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Meldingar og orienteringar vert tekne til orientering. 

 

Utval for næringutvikling og drift 03.02.2021: 

 

Handsaming: 
- Dagleg leiar Baste Tveito i Nordhordland næringslag orienterte om prospekt/søknad for Mongstad som 
lokalisering for batterianlegg. 
Han orienterte også om konsekvensar/status for næringslivet i Alver/Nordhordland under koronapandemien. 
 
- Leiar Kristin Nåmdal orienterte om Interkommunal plan for sjøområda i Nordhordland og om utkast til 
planprogram. 
 
- Leiar drift og vedlikehald Kjetil Spurkeland i Alver kommune og Rune Eikeland i CG Labs gav ei 
statsusoppdatering om droneprosjektet og presenterte ei rekkje aktuelle bruksområde. 
 
- Samfunnsplanleggar Plan og analyse Line T. Waage og rådgjevar Plan og analyse Marte Hagen Eriksrud 
orienterte om kommuneplanen - samfunnsdelen - politisk prosess og strategi. 
- Kommunalsjef Hogne Haugsdal orienterte om framdrift for arbeidet med Strategisk næringsplan (temaplan). 
 
- Leiar eigedomsforvaltning Line Merete Valle orienterte om status for prosessen vedk. alternative plasseringar 
i reinseanlegg i Kvassneset.  
Ho gav også løypemelding for pågåande prosjekt med fokus på ekstraordinære vedlikehaldsprosjekt med 
statlege tilskotsmidlar. 
Valle orienterte vidare om mogleg samkjøring av banedekke kunstgras i Knarvik og på Ostereidet. 
 
- Kommunalsjef Anny Bastesen orienterte om status på byggesakshandsaming i Alver, med fokus på 
saksmengde, kapasitet og bemanning. 
 
Utvalsleiar Stian Lavik (KRF) sette fram følgjande endringsframlegg: 
Utvalet takkar for det gode arbeidet som er gjort med søknad om etablering av batterifabrikk på Mongstad, 
både frå ordførar og administrasjon i Alver og Austrheim, og andre aktører som har vore med i dette. Dette har 
potensiale til å bli ei av dei viktigaste sakene for Alver framover, både med tanke på næringsutvikling og 
arbeidsplassar.  
 
Utvalet vil peika på viktigheita av at næringa og næringsaktørene blir godt involvert i prosessen med 
Interkommunal plan for sjøområda i Nordhordland - både med tanke på endelig plan og med tanke på 
mellombels løysingar undervegs, og ber om at dette blir tatt med i planprogrammet. Havbruksnæringa har vist 
både vilje og evne til å bidra til å utvikla næring til å vera berekraftig framover.  
Utvalet ber også om jamnlege orienteringar om denne saka framover.  



 

 

 
Utval for næringsutvikling og drift er glad for at droneprosjektet allereie ser ut til å gje gode gevinstar, og peikar 
på viktigheita av slik innovasjon og samarbeid med næringslivet i kommunen. Utvalet vil oppmoda til at 
kommunen er på utkikk etter tilsvarande prosjekt, samarbeid, og innovasjonar framover.  
Utvalet er glad for at kommunen har tatt tak i situasjonen kring byggesakshandsaming. Enn vil be om at dette 
framleis har eit høgt fokus, og at ein sikrar midlertidig arbeidskraft på kort sikt, og lyser ut det som trengs av 
stillingar på lang sikt. 
 
Utval for næringsutvikling og drift takkar elles for gode orienteringar. 
 
Endringsframlegget frå utvalsleiar Stian Lavik vart sett opp mot rådmannen sitt framlegg til vedtak. 
Utvalet vedtok samrøystes Lavik sitt  endringsframlegg.  

 

ND- 027/21 Vedtak: 
Utvalet takkar for det gode arbeidet som er gjort med søknad om etablering av batterifabrikk på Mongstad, 
både frå ordførar og administrasjon i Alver og Austrheim, og andre aktører som har vore med i dette. Dette har 
potensiale til å bli ei av dei viktigaste sakene for Alver framover, både med tanke på næringsutvikling og 
arbeidsplassar.  
 
Utvalet vil peika på viktigheita av at næringa og næringsaktørene blir godt involvert i prosessen med 
Interkommunal plan for sjøområda i Nordhordland - både med tanke på endelig plan og med tanke på 
mellombels løysingar undervegs, og ber om at dette blir tatt med i planprogrammet. Havbruksnæringa har vist 
både vilje og evne til å bidra til å utvikla næring til å vera berekraftig framover.  
Utvalet ber også om jamnlege orienteringar om denne saka framover.  
 
Utval for næringsutvikling og drift er glad for at droneprosjektet allereie ser ut til å gje gode gevinstar, og peikar 
på viktigheita av slik innovasjon og samarbeid med næringslivet i kommunen. Utvalet vil oppmoda til at 
kommunen er på utkikk etter tilsvarande prosjekt, samarbeid, og innovasjonar framover.  
Utvalet er glad for at kommunen har tatt tak i situasjonen kring byggesakshandsaming. Enn vil be om at dette 
framleis har eit høgt fokus, og at ein sikrar midlertidig arbeidskraft på kort sikt, og lyser ut det som trengs av 
stillingar på lang sikt. 
 
Utval for næringsutvikling og drift takkar elles for gode orienteringar. 

 
Politisk handsaming 
Saka skal avgjerast i Utval for næringsutvikling og drift. 
 
Saksopplysningar: 
1. Politisk prosess kommuneplanen – samfunnsdelen v/Line T. Waage-rådgjevar Plan og analyse 
2. Droneprosjektet – status v/Kjetil Spurkeland  
3. Status for prosessen vedk. alternative plasseringar i reinseanlegg i Kvassneset v/Line Merete Valle-leiar 
eigedomsforvaltning 
4, Løypemelding aktuelle/påande prosjekt i Alver v/Line Merete Valle-leiar eigedomsforvaltning 
5. Banedekke kunstgras Knarvik og Ostereidet v/Line Merete Valle-leiar eigedomsforvaltning 
6. Orientering om byggesak v/Anny Bastesen-kommunalsjef 
7. Korona og næringslivet 
8. Batterifabrikk Mongstad v/Hogne Haugsdal-kommunalsjef 
9. Interkommunal plan for sjøområda i Nordhordland – utkast planprogram (sjå vedlegg) – orientering v/Kristin 
Nåmdal-leiar Plan og analyse 

 

Vedlegg i saken: 

28.01.2021 Oversending kommunane utkast planprogram 20210115 1504851 

28.01.2021 IKP Sjøareal NH Planprogram - utkast 15.01.2021 

(L)(298204) 

1504853 

28.01.2021 Interkommunal plan for sjøområda i Nordhordland - 

utkast planprogram (L)(298203) 

1504854 

 

 

 


